
Lautakuntien, jaostojen ja viranhaltijoiden päätökset 

  
Kaupunginhallitus 25.03.2024 § 87 
    
      

 Henkilöstöpäällikkö 

- 6.3.2024 § 1/Tuoksuton logotarrojen hankinta 

 Kaupunginjohtaja 

- 7.3.2024 § 29/Näyttöpäätetyöskentelyyn tarkoitettujen erityistyölasien 
hankinta 

- 18.3.2024 § 31/Hakemus palkallisista opintovapaapäivistä, 
kirjastovirkailija 

- 18.3.2024 § 32/Hakemus palkallisista opintovapaapäivistä, 
varhaiskasvatuksen opettaja 

 Keskusvaalilautakunta 28.2.2024 

 Konserni- ja riskienhallinnan jaosto 22.2.2024 

 Rakennetun ympäristön lautakunta 13.3.2024 

 Tarkastuslautakunta 12.3.2024 

Esittelijä Kaupunginjohtaja Mikkola-Riekkinen Leena 

Päätösesitys Merkitään pöytäkirjat ja viranhaltijapäätökset tiedoksi. 
 
Kaupunginhallitus ei käytä päätöksiin otto-oikeutta. 

Päätös Keskustelun kuluessa Jari Seppänen teki seuraavanlaisen esityksen: 
"Kaupunginhallitus käyttää otto-oikeutta rakennetun ympäristön 
lautakunnan 13.3.2024 pöytäkirjan § 37 päätökseen. Esitän, että hallitus 
ottaa asian käsittelyyn seuraavaan hallituksen kokoukseen 8.4.2024. Asia 
päätetään, kuten Raahen kaupungin ja maanmittauslaitoksen välillä on 
sähköpostitse sovittu ja joka on jätetty asiana 
loppuunsaattamatta. Yksityistietoimitus lopetetaan Raahen kaupungin 
hallituksen päätöksellä ja asia saatetaan tiedoksi maanmittauslaitokselle. 
Tehty päätös toteuttaa yhdenvertaisuusperiaatetta kaikkien Raahen 
alueen vapaa-ajanasuntojen omistajien osalla." Marko Salmela, Matti 
Nikula ja Kirsi Ylisirniö kannattivat Jari Seppäsen esitystä. 
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Puheenjohtaja totesi, että keskustelun kuluessa on tehty 
kaupunginjohtajan esityksestä poikkeava kannatettu muutosesitys, joten 
kaupunginhallituksen tulee äänestää asiassa. Äänestysmenettelyksi 
puheenjohtaja esitti sähköistä äänestystä siten, että ne, jotka kannattavat 
kaupunginjohtajan esitystä, äänestävät JAA, ja ne, jotka kannattavat Jari 
Seppäsen esitystä, äänestävät EI. Äänestysmenettely hyväksyttiin. 
 
Annetussa äänestyksessä kaupunginjohtajan esitys sai 5 JAA-ääntä 
(Tornberg Elias, Lumijärvi Liisa, Poukkula Pekka, Pekkala Sari, Orava Anne-
Mari) ja Jari Seppäsen esitys sai 5 EI-ääntä (Nikula Matti, Pääkkö Meeri, 
Ylisirniö Kirsi, Seppänen Jari, Salmela Marko), 1 poissa (Ollanketo Tarja). 
Puheenjohtaja totesi, että kaupunginhallitus on äänin 5 - 5, 1 poissa 
hyväksynyt puheenjohtajan äänen ratkaistessa kaupunginjohtajan 
esityksen asiassa.


